
In The Picture Gerry Vermeylen
Meitheamh 2016 Eagraí Klavertjevier marathon en ultra

Eagraí 6-uren Langdorp

Thosaigh Gerry Vermeylen ag rith ag aois 20, tar éis dó a bheith gníomhach i rothaíocht. Go gairid chuir an víreas
maratón greim air agus bhí 19 maratón á rith aige. Rith sé a mharatón is fearr in Antwerp i 1994 in am 3 uair an
chloig 28 nóiméad agus 7 soicind. Mar gheall ar ghortuithe, siúlann sé a lán níos lú anois, ach a bhuíochas dá chlub
bogshodar féin, na Demerdijklopers, agus d’eagraíochtaí ultrafhuaime agus maratón éagsúla, tá gníomhaíocht nua
aimsithe aige. 

I mbliana eagraíonn tú an Klavertjevier marathon
agus ultra agus an bhliain seo chugainn na 6 uair
an  chloig  de  Langdorp.  An  féidir  linn  a  rá  go
ndíríonn tú mar eagraí ar na reathaithe ultra mar
eagraí? 

Go  deimhin,  táim  ag  tabhairt  aghaidh  ar  na
reathaithe ultra. 

An  amhlaidh  toisc  go  raibh  éileamh  air,  nó  as
spéis phearsanta in ultra-rith? 

Ó na 1990idí bhí mé i ndomhan na maratón. Chuir
mé oiliúint ar na rianta fada, LSDanna, mar aon le
Dirk  Ballon  ultra-reathaí.  Bhí  Dirk  tar  éis  teacht
chun cónaithe i Scherpenheuvel agus bhain sé leis
na reathaithe ultra is fearr sa 100 km agus sna 24
uair an chloig. Is é sin an chaoi a ndearna an víreas
greim  orm  agus  chríochnaigh  mé  sa  saol  beag
ultra.  Ach thóg sé go dtí 2010 sular rith mé mo
chéad ultra. Ó tharla go bhfuil an oiread sin ultra-
ritheann eagraithe sa Bheilg, shíl mé gur dúshlán a
bheadh ann rás 6 uair an chloig a eagrú ar chúrsa
uathúil. 

Tá tú ag fanacht le fada chun ultra a rith leat féin.
An  amhlaidh  toisc  go  bhfuil  an  oiread  sin  rith
ultra sa Bheilg, nó an raibh cúiseanna eile ann? 

Bhí eagla orm an chéim a thógáil. Traenálann ultra
reathaithe  a  lán  míle.  Bhí  líon  na  gciliméadar
oiliúna ar cheann de na pointí a chuir leisce orm
céim a thógáil. Tá saol an teaghlaigh agat freisin. 

Tá tú sa saol ultra le blianta, ach d’fhan tú go dtí
2016 chun ultra a eagrú. An bhfuil cúiseanna leis
seo  nó  an  raibh  ultrafhuaime  eagraithe  agat
cheana? 

Sea. Reáchtáil  mé comórtais fós mé féin agus ní
fhéadfaí  na  comórtais  seo  a  reáchtáil,  arna
bhforlíonadh  le  saol  an  teaghlaigh,  a
chomhcheangal le reáchtáil ultra a eagrú. 

Ní cheadaíonn tú ach 100 rannpháirtí ar a mhéad
i  do  chomórtais.  An  é  sin  ar  chúiseanna
eagraíochtúla nó an gcuirtear é seo ort? 

Cuireann na póilíní é seo orainn. 

An bhfuil rudaí ann a dtugann tú aird orthu chun
costais a shábháil? 

Níl.

An bhfuil aon uaillmhianta eagrúcháin eile agat? 

Tá pleananna ann fós,  ach caithfear iad a oibriú
amach ar dtús fós. 

Go raibh maith agat as an agallamh Gerry.

Guímid gach rath ort le comórtais reatha a eagrú.
Táimid  ag  súil  go mór  le  do  rannpháirtíocht  in
Aalter! 

Kevin Simons
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